

IN THE UNITED STATES PATENT OFFICE

PETITION AND POWER OF ATTORNEY

TO THE COMMISSIONER OF PATENTS:

Your Petitioner, NICHOLAS ROERICH, a citizen of Imperial Russia, and a resident of New York City, County and State of New York, and whose post office address is 310 Riverside Drive, New York City, New York, prays that Letters Patent may be granted to him for the term of three and one-half years for the new and original design for a -

FLAG OR BANNER

set forth in the annexed specification.

AND HE HEREBY constitutes and appoints FREDERICK BREITENFELD, of 551 Fifth Ave, New York City, New York, Register No. 12124, his attorney, with full powers of substitution and revocation, to prosecute this application, to make alterations and amendments therein, to receive the patent, and to transact all business in the Patent Office connected therewith.

Signed at

this day of

1931

O A T H

)
: SS:
)

NICHOLAS ROERICH, the above named Petitioner, being duly sworn, deposes and says:

That he is a citizen of Imperial Russia, and a resident of New York City, County and State of New York;

That he verily believes himself to be the original, first, and sole inventor of the design for a -

FLAG OR BANNER

described and claimed in the annexed specification.

That he does not know and does not believe that the same was ever known or used before his invention thereof, or patented or described in any printed publication in any country before his invention thereof, or more than two years prior to this application, or in public use or on sale in the United States for more than two years prior to this application;

That said design has not been patented in any country foreign to the United States on an application filed by him or his legal representatives or assigns more than four months prior to this application; and

That no application for patent on said design has been filed by him or his legal representatives or assigns in any country foreign to the United States.

Sworn to and subscribed before me
this day of 1931

*U.S. Circuit
Court*

IN THE UNITED STATES PATENT OFFICE

PETITION AND POWER OF ATTORNEY

TO THE COMMISSIONER OF PATENTS:

Your Petitioner, NICHOLAS ROERICH, a citizen of Imperial Russia, and a resident of New York City, County and State of New York, and whose post office address is 310 Riverside Drive, New York City, New York, prays that Letters Patent may be granted to him for the term of three and one-half years for the new and original design for a -

FLAG OR BANNER

set forth in the annexed specification.

AND HE HEREBY constitutes and appoints FREDERICK BREITENFELD, of 551 Fifth Ave, New York City, New York, Register No. 12124, his attorney, with full powers of substitution and revocation, to prosecute this application, to make alterations and amendments therein, to receive the patent, and to transact all business in the Patent Office connected therewith.

Signed at

this day of

1931

В Бюро патентов США
Прошение и доверенность

Уполномоченному по патентам:

Ваш Податель, Николай Рерих, подданный Российской империи, и житель г.Нью-Йорка, округа и штата Нью-Йорк, чей почтовый адрес - Риверсайт Драйв, 310, г. Нью-Йорк, Нью-Йорк, просит о предоставлении патентной грамоты сроком на три с половиной года для нового и оригинального рисунка

Флага или Знамени

описанного в прилагаемой спецификации.

И настоящим назначает Фредерика Брейтенфелда , Пятая авеню, 551, г.Нью-Йорк, Нью-Йорк, регистрационный номер 12124, своим адвокатом и наделяет его полномочиями замены и аннулирования, ведения дела до конца, правом внесения изменений и поправок в течение этого срока, получить патент и вести все дела, связанные с этим, в Бюро патентов.

Подписано

в этот день

1931

Присяга

Николай Рерих, выше указанный Податель, присягнувший должным образом свидетельствует и заявляет:

что он подданный Российской Империи и житель Нью-Йорка, округа и штата Нью-Йорк;

что он истинно заверяет в том, что является новатором, первым и единственным автором рисунка (дизайна)

Флага или Знамени

описанного и заявленного в прилагаемой спецификации.

Он не имеет сведений о том, что подобный рисунок (дизайн) был когда-либо известен и использовался до предъявления заявки на настоящее изобретение, был запатентован, или описывался (изображался) в каких-либо печатных изданиях в какой-либо стране до предъявления настоящего изобретения, или в течение более двух лет до подачи заявления, либо находился в общественном пользовании или продаже на территории США в течение двух лет до подачи заявления;

Что выше указанный рисунок не был запатентован в какой-либо зарубежной стране по подаче заявления им, его юридическими представителями или правопреемниками в течение более четырех месяцев до подачи данного заявления;

Что ни им, ни его юридическими представителями или правопреемниками не подавалось до сих пор заявление на патентование выше указанного рисунка ни в одной из зарубежных стран.

Присягнувший и подписавший

этот день

, 1931 года

Спецификация

Всем кого это может касаться:

Заявляю, что я, Николай Рерих, подданный Российской империи, проживающий в г. Нью-Йорке, округ и штат Нью-Йорк, разработал новый, оригинальный и орнаментальный рисунок для

Флага или Знамени

Ниже следующая спецификация является необходимым приложением к изображению (рисунку).

Рисунок является проектом (схематичным изображением) флага или знамени и отображает мой новый замысел.

Я заявляю, что орнаментальный рисунок изображенного флага или знамени является моим изобретением.